

THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

香 港 足 球 總 會 有 限 公 司

Circular No.: 051/22 - VY

To: All Member Clubs
Cc: All Directors, HKFA Staff & Concerned
From: General Secretary
Re: Entry into 2022-23 Hong Kong Football League (1st, 2nd and 3rd Divisions)
Date: 5 May 2022

Dear Sir/Madam,

I am writing to draw your attention to the above captioned subject matter which, in brief, requires the clubs currently participating in the Hong Kong Football League to submit to the Secretariat the entry form (Form F) and to pay the appropriate competition fee by the 31 May 2022 the latest for entry into the League in the 2022-23 Season.

Please refer to the relevant instruction for details.

"Unless the team obtains consent from the Board of director, all team shall file the application for next season's league by or on 31 May 2022."

"The team that intends to participate in the league is required to pay Entry Fee. The board of directors has the right to vary the Entry Fee. No application will be accepted without payment of Entry Fee."

The entry fees in force for the 2022-23 Season are as follows:-

Hong Kong Football League – First Division	HK\$ 28,000
Hong Kong Football League – Second/Third Division	HK\$ 18,000

To facilitate your appropriate actions, we enclose herewith the Form F (for 2022-23 Seasons) with this circular and the form is also available for download through the Association's official website (www.hkfa.com), -----

Thank you for your kind attention and co-operation.

Yours faithfully,



Vincent Yuen
General Secretary

Encl.: Form F for 2022-23 Seasons

THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

香 港 足 球 總 會 有 限 公 司

通告編號：051/22 - VY

致： 各屬會
副本送交： 各董事、足總職員及有關人仕
發文人： 總幹事
事由： 2022-23 香港足球聯賽(甲、乙、丙組)參賽報名
日期： 2022 年 5 月 5 日

敬啟者：

此通告旨在提示各屬會員留意上事宜。簡單而言，凡欲參加 2022-23 香港足球聯賽之屬會，必須於 2022 年 5 月 31 日或之前將填妥之聯賽參賽表格(格式表‘F’)，連同應繳交之參賽費用，一併交回香港足球總會秘書處。

請 貴會注意：

“ 除非獲得董事局同意，所有原屬球會參與下年度聯賽之申請必須於二零二二年五月三十一日或以前提交。”

“所有球隊參與香港足球總會聯賽都需要於申請參賽時繳交聯賽參賽費用，董事會有權定時更改聯賽參賽費用。所有參賽申請都必須連同參賽費用提交，否則將不會受理。”

現時所定之二零二二/二三年球季聯賽參賽費用如下：

香港足球聯賽 - 甲組	港幣 28,000 (貳萬捌仟元正)
香港足球聯賽 - 乙/丙組	港幣 18,000 (壹萬捌仟元正)

現隨函附上格式表‘F’(適用於 2022-2023 球季)。此格式表亦可於香港足球總會網站下載 (網址：www.hkfa.com)。

敬謝垂注! 如有任何疑問，請隨時與秘書處聯絡查詢。

總 幹 事



袁 文 川 謹啟

連附件：格式表‘F’ (適用於 2022-2023 球季)